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ACTA 

DE LA 

COMISSIÓ DE RECERCA  
 

Dijous, 14 d’octubre de 2021, 11:30 h 

 Presencial: Aula A16 

Assistents: T. Ibarz, J. Gutiérrez, C. Cañestro, J. Llistosella (en substitució de A. Gomez-Bolea), F. 
Villarroya, M. Giralt, A. Felipe, M. Muniesa,  J. Urmeneta, S. Sabaté, M. Felip, Bru Cormand, A. 
Valledor, I. Trillas, F.J. Casado, B. Arias,  F. Burgaya, , A. Monleón, I. Muñoz 

Excusen assistència: M. Pastor, J.A. Del Río, F.X. Sans, M. Gorris, R. Gironès 

 

Ordre del dia 

1) Informacions diverses  
2) Contracte programa de recerca: Aprovació sol·licituds ajuts 2020-2021  
3) Afers de tràmit 
4) Torn obert de preguntes 

 

 

S’aprova l’acta de la reunió de la comissió del 22 de juny de 2021. 
 

1) Informacions diverses 



 S’actualitza l’evolució del BSG-hUB. EL 27 d’octubre la degana es reunirà amb el rector i la 
directora del grup UB per parlar de l’encaix de la proposta a l’estructura UB. 

 Seguidament es fa un resum d’alguns dels punts tractats a la darrera reunió de la comissió 
de recerca de la UB: 

 Convocatòria de Requalificació: Els tribunals ja s’han publicat. Les avaluacions s’hauran de 
fer entre finals d’octubre i primers de novembre, doncs les resolucions s’han de publicar 
abans del 1 de desembre. Hi ha uns criteris generals per a l’avaluació dels expedients, 
marcats per la convocatòria i proposats per la UB. Es presenten algunes dades del nombre 
de sol.licituds per àrees i per a les diferents convocatòries. La  informació gràfica està 
disponible a la presentació d’aquesta reunió i als documents del sharepoint. 

 Anàlisi 2006-2020 del CPR de Facultats i Instituts: els resultats d’aquest anàlisi ha estat 
presentat per al vr com a base per a l’elaboració de criteris de cara als propers CPR. La 
presidenta explica que no s’ha afegit informació addicional que justifiqui aquest anàlisi. Els 
vicedegans de recerca de l’àrea experimental li hem demanat al vr més informació, així 
com temps per a un debat tranquil. La  informació gràfica està disponible a la presentació 
d’aquesta reunió i als documents del sharepoint. En el debat de la comissió, s’han indicat 
alguns aspectes que haurien de tenir-se en compte en aquestes anàlisis: l’efecte de la 
incorporació d’investigadors d’instituts participats en instituts UB; els inputs s’apliquen a 
una institució, mentre que els outputs en poden fer en més; cal tenir en compte l’any 
quan es creen molts instituts,  les obligacions en recerca dels instituts i de les facultats és 
molt diferent, en general, la càrrega (compra equipament, manteniment, reparacions, 
serveis comuns,...) és major a les facultats.  
S’assenyala que sempre estem parlant d’unes quantitats econòmiques insuficients que no 
només venen de la UB sinó també de la Generalitat i l’Estat. Davant d’aquesta situació tan 
precària, potser seria millor fer un debat de en què cal invertir diners per la recerca, que 
competir entre centres.  

 Emprenedoria, Innovació i Transferència: Projecte HEI-TRUE (Transforming Universities 
towards Entrepreneurship). Com a coordinadora, la UB en rebrà 396 k€. El projecte es 
portarà des de StartUB.  
Convocatòria tiquets d’innovació: Oberta fins esgotar el pressupost.  
Convocatòria d’Incentivació a la transferència. La resolució sortirà properament. S’han 
rebut 34 sol·licituds, es concediran 14 ajuts. La majoria serà en forma de professor 
associat de suport. 

 Els contracte FI tindran un criteri UB que potenciarà la direcció del PDI júnior (contracte 
amb la institució de menys de 5 anys). 

 Enguany , la nit de la recerca es va celebrar el 23 de setembre. La Facultat va intentar 
col.laborar amb la participació d’especialistes. Finalment, només ho vam poder fer en una 
de les xerrades. La falta de temps i les dates no van ajudar. 

 Convocatòria RiC 2021: Dels tres potencials candidats que havien mostrat interès en la 
Facultat, concretament a BEECA, cap s’ha decidit, finalment, per quedar-se a la UB. 

2) Contracte Programa de Recerca 2021 (1a part, 80% del total)  
Es presenta un resum de les sol.licituts entregades per cada departament. Totes son correctes i 
només s’ha detectat petits errors (posar el preu de l’IVA, error en la selecció de la tipologia de 
l’ajut) de fàcil solució.  



Dels ajuts interdepartamentals s’han presentat 3:  
 ajut al cofinançament microscopi fluorescència, mostres vives en 3D (GME) 

 cost total 85478,40: GME 17333,69/ Material obsolet 21881,41/CCiT 32500/Facultat 
 13764 
 ajut cofinançament sistema Elix+MilliQ (BBM, GME), cost total 16986,45: BBM 6000/ GME 

5986,45/ Facultat 5000 
  
 ajut finançament ampliació servidor Linux de càlcul d’altes prestacions (GME amb suport 

BEECA, BBM), cost total: 14454,07: no presenten cofinançament, demanen el cost global a 
la Facultat. Es proposa buscar finançament dels departaments i/o investigadors que 
l’utilitzen i tornar a presentar la sol.licitud més endavant. 
 

S’aproven totes les sol.licituds presentades i el cofinançament dels dos ajuts 
interdepartamentals, amb el CPR de la facultat. 
 

3) Afers de tràmit 
Es fa un informe favorable a l’adscripció del Dr. Enric Batllori Presas, professor lector del 
Departament de Biologia Evolutiva, Ecologia i Ciències Ambientals, al Centre de Recerca 
Ecològica i Aplicacions Forestals (CREAF). 
 

4) Torn obert de preguntes 
J. Gutierrez demana si hi ha notícies de la convocatòria d’enguany dels projectes del pla 
nacional. No sabem res més que el calendari publicat a la web de l’AEI. 
També es demana per la nova convocatòria dels grups SGR. Tampoc hi ha noves notícies. 
Sembla que s’han exhaurit els diners per ajuts a la publicació en accés obert. Es preguntarà al 
responsable si hi haurà diners extres per aquest any. 
 

 
 

 
 
 


